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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vi behöver köpa in några nya målvaktsutrustningar till vissa
lag. Vi behöver även köpa in fler visselpipor. Annars ser
budgeten bra ut. Däremot kommer licenserna att öka i kostnad
till nästa säsong (se nedan)

Årshjul ● Anmäla lag - det gjorde Katarina E och Stina förra
veckan.

● Årsmöte innebandyförbundet - i juni, men det är ett
digitalt möte innan det, nämligen den 12/5 om vad
som är på gång. Stina går på det.

● Städa förråden i hallarna - Katarina H har redan städat
Vännäsby, Förrådet på Lilja städar Peter och förrådet
på Hammar städar Jesper och Stina (senior)

● Gå igenom lagväskorna och se vad som behöver
beställas. Katarina E och Stina gjorde det i onsdags, de
städade även innebandyförrådet

● Lämna in ansökan om halltider. Den lämnas in ikväll.
Vi funderar på hur vi ska skriva ang önskemålen om
hall för de olika lagen, tex pga allergier

● Halltidsmöte - möte med Peter Lundström, troligen
tisdag 24/5

● Hallrådsmöte - Peter Lundström ska kalla till det
någon gång i maj

Domartröjor ● Vi köper in ca 10 domartröjor inför nästa säsong och
så lånar vi ut dem till domarna. Domarna får skriva
avtal för hela säsongen och låna en tröja, ung som
kontrakten för matchtröjorna



Ledare till
kommande
säsong

Herrlaget:  Ledare är klart, vi går ut med info snart
Herr utv: Ledare är klart, vi går ut med info snart

Parainnebandy Vi gick en kurs ang parainnebandy 23/3 för att vi själva ska
kunna starta upp det. På kursen fick vi en checklista som vi
går igenom ikväll.
Vi behöver bli medlemmar i Parasportförbundet. Stina
anmäler oss där.
Vi gick igenom syfte och målsättning.
Vi tänker ha ett prova på tillfälle och samtidigt ha
föräldramöte för föräldrarna, onsdag 18/5  kl 18.00-19.00 i
Hammarhallen. Stina håller i föräldramötet, Katarina E, Anton
P och Alexander S håller i träningen.

Återkoppling
ledar-
avslutningen
och utbildningar

Ledaravslutningen gick bra. Vi behöver vara fler från
sektionen som jobbar.
Utbildningar:
Många vill att Mattias Bergsdorf ska komma fler ggr nästa år,
och vi försöker att se till att det händer. Vi hoppas att det blir
fler ledare som kommer och tittar på hans träningar när de
anordnas nästa säsong.
Många vill gå grundutbildning i början av hösten i Vännäs, vi
kommer att ansöka om det.

Hallklimats-
projekt

Det projektet startas i höst i alla innebandyhallar i samband
med matcher.
Innebandyförbundet har skickat ut olika uttryck som ska
finnas i hallarna. Vi rangordnar de uttrycken. Vi vill fundera
på andra uttryck eftersom vi tycker att många av de uttryck vi
har fått fundera på är lite för långa.

Ev fotografering
till hösten

Vi har fått en förfrågan från expressbild om att ta lagbilder i
början av hösten. Vi funderar på det och kollar upp vad det
kostar.



Höjda licenser
till hösten

Licenser på grön, blå och röd  ökar med  20:- per spelare
Dam utv och herr utv har kvar samma kostnad som säsongen
21/22
Licenser för herrlaget ökar med 100:- per spelare
Vi har meddelat huvudstyrelsen ang de ökande kostnaderna,
för vår budget kommer inte att gå ihop med de nya
licenskostnaderna.

Sponsorer Norra skog, är snart på gång.
Sedan kommer vi att söka fler i höst, vi tar det lite lugnt under
sommaren.

Uppstart till
hösten

Hur gör vi med P/F - 15 som ju har haft bollskoj under våren?
Ska de ha uppstart även till hösten? Vi tycker det
Uppstart för P/F-15 söndag 25/9 och söndag 2/10
Mixcup 9/10
Uppstart för P/F - 16 = bollskoj, söndag 16/10 och söndag
23/10

Vi vill att herrar utveckling håller i båda tillfällena för
-15-lagen
Vi vill att damer utveckling håller i båda tillfällena för
-16-lagen
Vi vill att herrlaget håller i mixcupen, både fm och em

Övriga frågor Inga övriga frågor

Noterats av Katarina E


